
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

27 augusti 2024 kl. 11.00 Veckefjärdens GC 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet. 

 

2. Närvarande 

Mikael Nordin, Tomas Eriksén, Andreas Berglund, Anders Lindgren, Robert 

Svensson och Mats Nytorp.  

Ej närvarande: Camilla Widmark och Christian Mattfolk.  

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

4. Aktiva frågor se ”Veckefjärdens GC BK Tidsplan” version. 13  

         längre ned samt se även "Historik från BK-möten" sist i protokollet. 

          

          ”Veckefjärdens GC BK Tidsplan” & "Historik från BK-möten" se längre ned.  

 

 

5.  Nya ärenden och förslag/information från medlemmar till BK 

          Överstrukna förslag = Godkänt/klart, till tidsplanen eller avslogs & varför. 

                                               Ev. tas bort och placerad under historik se sista sidan. 

 

         a) Vita pinnar bakom hål 2 green önskas ersättas med röda.  

              Avslogs eftersom BK önskar ha vita pinnar där som visar banans yttre 

              gräns. Ett arbete som fortsätter på banans samtliga hål. 

 

         b) Ta bort ytterliga sly/träd vid tee 48 hål 18. Lägga ut ”honeycomb” mattor 

             före och efter broarna på banan. Förbättra sikten vid utslag tee 61 hål 6.    

             Mattor kommer att placeras ut efter dikesarbeten hål 6 klar.  

             Sly arbetet kommer att utföras under hösten även hål 6. Till Tidplanen. 

 

         c) Att märka ut tydligt dåliga markområden som MUA.  

              BK anser att banpersonalen gör detta bra vid behov  

              samt åtgärdar dåliga markområden allt eftersom tid finns. 

 

         d) Pegghållare önskas.  

              BK önskade ett kostnadsförslag på vad rostfria/hållbara 

              peggkoppar skulle kosta. Till Tidplanen. 

 

         e) Funderingar omkring Tee 40.  

              BK har överlämnat funderingen till TvAB att lösa. TvAB genom Mikael 

              har lovat ta hand om medlemmarnas funderingar omkring tee 40, vilka 

              funderingar och ändringarna är (Delgavs BK under mötet). 

 

         f) Vägen mellan hål 7 till hål 8 tee 48 behöver rensas/öppnas upp. Sly tas bort.  

             Tomas lovade åtgärda det till höstens slyarbete. Till Tidplan.  

 

 

 



 
 

 

 

        g) Flytta kiosken närmare se bron efter greenen hål 18.  

             BK har informerat TvAB om önskemålet och att vi inom BK vill ha med 

             förslaget till en kommande masterplan/långtidsplan. Se historik. 

 

         h) Att ta bort gräs vid diken se hål, nya diket börjar redan växa över.  

              TvAB kommer fortsätta att gräva på hål 6 diken så man  

              avvaktar med att trimma så länge, tills diken är klart. 

              Till tidplan. 

 

         i) Dammarna vänster om fairway hål 16 ser inte roliga ut. Bör förbättras.  

             Har informerats till TvAB och BK vill ha med förslaget till en kommande 

             masterplan/långtidsplan.  

                

               

                      

 

 

6. Information från TvAB om banan (Mikael och Tomas)  

a) Nedslagsmärken på greenerna har marginellt blivit bättre men att 

lagning av torvor på bl.a. fairway har försämrats kraftigt sedan förra 

säsongen, även att kratta bunkrarna har utförts sämre av spelarna i år. 

Varför inte ett ”regelstraff” om man inte lagar sina märken? 

b) Man fortsätter med diket på hål 6, man ska dit med en matta. 

c) Några har skjutit sönder solceller på verkstadstaket, en morgon hittade 

man minst 30 st. rangebollar liggandes vid verkstaden. Påverkar arbetet 

på banan samt mindre pengar till banförbättringar.  

d) Hösten medför arbete med att ta bort sly, där även medlemmarnas 

förslag bl.a. se punkt 5b kommer att tas i beaktande. 

e) TvAB önskade förslag om hur man skulle kunna få betalt för allt sly 

man tar bort. BK lovade undersöka om man har kontakter för detta. 

f) Meddelades att TvAB informerar till VfGC medlemmarna nyheter via 

nyhetsbrev 4 ggr/år. Man önskade synka detta med VfGC medlemsbrev. 

 

 



 
 

 

 

7. Övrigt          

 

         a) BK undrade hur läget var omkring masterplanen som TvAB också 

             var intresserad av våren 2024. Mikael lovade återkomma om läget. 

 

         b) BK fortsätter arbetet att förbättra rangen, med mål att sikta på. 

 

         c) BK fortsätter arbetet med pinnarna på banan samt ”hjälper” 

             TvAB se över vart man kan få ned klippytorna, där BK då önskar  

             att det blir pengar över till ev. banförbättrande åtgärder. 

 

 

          

8. Mötets avslutande 

Anders förklarade mötet avslutat.  

 

Nytt möte: Anders återkommer med datum och klockslag. 

         Vid tangentbordet Anders.  

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Andreas Berglund 070-625 77 03 andreasberglund@mac.com 

Camilla Widmark 070-311 67 59 camillanwidmark@telia.com 

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com 

Mats Nytorp 070-541 80 32 m.nytorp@gmail.com  

Robert Svensson 070-327 64 42 robca09@gmail.com 

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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Veckefjärdens GC BK Tidsplan.  

VECKEFJÄRDENS GC BK TIDSPLAN version 13. Aug 2024 

Planerade åtgärder ej tidsatta  

Problem  Var  Ansvarig  Vad  Förslag på 

när 

Parkering av cyklar Ev. nära 

bagbodarna(?) 

BK/TvAB Utpekad bra  

cykelparkeringsområde 

saknas 

? 

Diken växer igen Hål 6 TvAB/Tomas Diket växer igen. Men  

genom att man ska 

gräva där fler gånger så 

avvaktas dikesrensning. 

? 

Åtgärdas sommaren/hösten 2024 

Problem  Var  Ansvarig  Vad  När & 

noteringar 

Vilken vision har 

klubben VfGC och 

ägaren TvAB om 

banan i framtiden? 

 TvAB / 

VfGC 

BK/VfGC blir gärna delaktig i 

att samarbeta med TvAB 

investeringsplan och 

långtidsplan/Masterplan för 

banan 

Hösten 

Saknas röda pinnar. 

Vissa pinnar felutsatta. 

Vita pinnar ses över 

Ett antal hål BK/Tomas Beställt röda pinnar. Spraya rött? 

Ett pinnarprojekt har startar. 

Att få ned klippytorna 

Hösten 

Skymd sikt. Sly tas 

bort 

Hål 18, 6 och 

vägen mellan 

hål 7 till 8 tee 

48 

Tomas/BK Ta bort ett antal björkar #18 

höger om tee 48 för säkrare 

utslag. Utförs vid ett slyarbete 

kommande höst inkl. #6 & 

vägen #7 till #8 tee 48. 

Hösten 



 
 

 

 

Vart finns 

dricksvatten? 

Hål 1 och 10 Mikael Skylt att det är dricksvatten Hösten 

Fattas neext tee skyltar Hål 2 Mikael Sätta upp skyltarna Sommar/höst 

Förbättras Rangen & 

rangebås 

BK/TvAB Är ett eget projekt (RS/AB/CM) Sommar/höst 

Förbättras Startkuren hål 1 BK Skrapas och målas (TK/AD) Sommar/höst 

Skyddsnät Vägen till #2 BK Sträckas upp (MN) Sommar/höst 

Nya och gamla broar För olika hål BK Byggas samt förbättras (L-E J). 

Att placera ut mattor innan och 

efter broarna (TvAB/Tomas) 

Sommar/höst 

Förbättra skylt Stigen till #8 Mikael/BK Skylt ”Ej för golfbil” Sommar/höst 

 

Åtgärdas våren/hösten 2025 

Problem  Var  Ansvarig  Vad  När & 

noteringar 

Dåligt deltagande 

under städdagarna. 

41 st. återbetalad -24 

VfGC BK Att fundera ut hur man kan få 

fler VfGC medlemmar till 

städdagarna. 

 

Våren-25 

Utöka medlemmar i 

gruppen för 

dukdragningarna. 

VfGC BK Att fundera ut hur man kan 

utöka med fler medlemmar 

till dukdragargruppen. 

Våren-25 

Peggar sprids. 

Ser ej snyggt ut. 

Samtliga tee Tomas/BK Köpa in rostfria/hållbara 

peggkoppar tre st. per hål 

(tee 48, 55 & 58) 

BK önskar ett 

kostnadsförslag för 

kopparna 



 
 

 

 

 

 

Städdagen 2025  

Till Städdags dokument & till BK klubbsidan 

Att utföra  Var  Ansvarig  Vad  När & noteringar 

Stabilisera stolpar, skyltar     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

Historik från BK-möten 2024 (Som fortfarande är aktuellt/viktigt efter BK möten)  
Kommer att ”nollställas” inför varje ny säsong, men viss historik behålls. 
(Om texten ej kan visas i färg så anges ett ! som grönt och ? som rött, se före texten) 

(Grönt utfört, rött fortfarande ej utfört & även en information om varför samt om det ev. inte kommer att utföras) 

 

 

Medlemmarnas golfsäsong på Veckefjärdens GC börjar alltid med dukdragningar. 

Dukdragning 2023 och 2024 (Behåller historiken från 2023, bra att ha som underlag):    

! Dukdragning 9 maj kl. 13:00-17:00. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 10 maj kl. 12:30-15:00. Fyra medlemmar deltog. 

! Dukdragning 18 maj kl. 12:00-14:00. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 19 maj kl. 11:30-13:30. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 22 maj kl. 11:30-13:30. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 23 maj kl. 11:30-14:30 inkl. korthålsbanan. Fem medlemmar deltog. 

! Dukdragning 29 maj kl. 13:00-15:30. Fem medlemmar deltog. 

! Dukdragning 31 maj kl. 11:00-12:30. Sex medlemmar deltog. 

! Dukdragning 14 maj 2024 kl. 9.30-12.00. Tre och ibland fem medlemmar deltog. 

Efter mötet 29 januari 2024 BK kommentar (Behåller viss historik från 2023): 

? "Toaletter på banan och eventuellt även på rangen?”. Mikael/TvAB/BK uppdrag.  

? "Hur få fler medlemmar till städdagen. Öka städavgiften?". TvAB och BK uppdrag. 

? "Hur få fler deltagare i dukdragningsgruppen". TvAB och BK uppdrag. 

! ”Veckefjärdens GC Premiär Golf Tävling (PGT). När banan öppnar får de medlemmar som jobbat extra för banan 

gå först, i en tävling kallad PGT. BK håller i tävlingen men med Tomas godkännande”. BK uppdrag. 

? "Uppslagna torvor och nedslagsmärken måste spelarna laga bättre”. Att informera i sociala medier & i reception. 

! ”Städdagen 2024”. Att 20/5 2023 under Kristi himmelsfärds helg var ej bra (Ex/ S-vall GK valde 18/5). 

! ”Klippa ner kilen med högt gräs som finns till vänster på Hål 1”. Medlem önskar svar om det ska göras eller inte. 

Efter mötet 16 februari 2024 BK kommentar: 

? " Önskemål om ett VfGC medlems klubbrum (Särskilt från omklädningsrum o.s.v.)”. 

? " Man bör ersätta gamla, rostiga röda pinnar (Pliktområden & vattenhinder)”. 

? " Röd färg för markering av pliktområde och vattenhinder”. 

 

Efter mötet 18 mars 2024 BK kommentar: 

! Nytt möte förslagsvis 8 april där Benestam via MS Teams delger oss sina åsikter omkring en förbättringsplan. 

Efter mötet 8 april 2024 BK kommentar: 

! Benestam delgav oss ett förslag omkring en förbättringsplan samt kostnaden för att starta upp den. 

  TvAB och VfGC (BK) kommer att diskutera igenom förslaget och hur vi ska gå vidare med det. 

 

Efter mötet 20 maj 2024 BK kommentar: 

! Benestam förslag omkring en förbättringsplan samt kostnaden för att starta upp den. 

  TvAB och VfGC (BK) kommer att avvakta men att till hösten 2024 kan vi ta upp frågan igen. 

 

Efter mötet 24 juni 2024 BK kommentar: 

? BK medlem tyckte att BK ska dela upp förslag/göromålen i olika kategorier. 

? Att skapa en ”mini range” närmare shop/restaurang. Viktigt ha range ”nära”. Till masterplan? 

? Att flytta kiosken från hål 10 närmare övningsområden och greenen hål 18. Till masterplanen? 

? Förslag att man kan för vissa träd ta bort grenar nedre 2 m ex/ #13. 

? Finns några träd kvar att ta bort höger om fairwaybunker på #13. 

 

Efter mötet 27 augusti 2024 BK kommentar: 

? Masterplanen? 

 

Historik slut 


